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Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 103/13, 
4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 13. redni seji, dne 30. 5. 2024 sprejel   
 

ZAPISNIK 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 15. 4. 2024, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 

Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 21 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Jaka 
Birkelbach, Dubravko Čengija in Anja Luznar.  
 
Ostali prisotni: doc. dr. Boštjan Ferk, Inštitut za javno-zasebno partnerstvo (pri točki 6). 
Občinska uprava: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU; Tamara Potočar; Slavica Novak 
Janžekovič; Darja Vukčevič ter Jože Migalič (pri točki 6); Erika Popit (pri točki 8); Greta 
Auguštin (pri točki 11 in 12); Vladka Kostelec Peteh (pri točki 14, 15, 16, 17, 18).  
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje (21 prisotnih članov sveta). 
 
Župan: Predlagam razširitev dnevnega reda s točko: »Določitev višjega obsega sredstev za 
redno delovno uspešnost direktorice občinske uprave občine Črnomelj za leto 2024«, ki se jo 
obravnava kot točko 17. Gradivo ste člani sveta prejeli po e-pošti, naloženo je tudi na Drive.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Dnevni red 12. redne seje OS se razširi s točko »Določitev višjega obsega sredstev za redno 
delovno uspešnost direktorice občinske uprave občine Črnomelj za leto 2024«, ki se jo 
obravnava kot točko 17.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine  
3. Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
4. Zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
5. Zapisnik 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
6. Predlog za izdajo Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne 

elektrarne na površinah in objektih občine Črnomelj« 
7. Letno poročilo JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2023 
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8. Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 
9. Seznanitev z informacijo o nameri sklenitve sporazuma o pobratenju Občine Črnomelj in 

Grada Hvara 
10. Predstavitev namena in ciljev izdelave Občinske celostne prometne strategije občine 

Črnomelj 
11. Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na področju turizma v občini 

Črnomelj 
12. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Črnomelj (osnutek) 
13. Predlog Sklepa o določitvi višine parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2024 
14. Izdaja soglasja k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Zdravstveni dom 

Črnomelj 
15. Izdaja soglasja k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice javnega zavoda 

Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2024 do 20. 5. 2024 iz 
naslova povečanega obsega dela 

16. Izdaja soglasja k delovni uspešnosti ravnateljev/direktorjev na področju izobraževanja, 
kulture in zdravstva za leto 2023 

17. Določitev višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice občinske 
uprave občine Črnomelj za leto 2024 

18. Izdaja soglasij ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnih zavodov 
19. Premoženjsko pravne zadeve 
20. Razglasitev grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
21. Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim 

premoženjem občine Črnomelj za leto 2024 – predlog 
22. Kadrovske zadeve 
23. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
24. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 11. redne seje ter  4. in 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj so 
realizirani in objavljeni na spletni strani občine Črnomelj, sprejeti akti so objavljeni v Uradnem 
listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-
teh je priložena gradivu. V teku je ponovljeni razpis za izbiro izvajalca del za obnovo kulturnega 
doma Črnomelj. Po zadnjih informacijah bo le-ta uspešno zaključen. Z deli naj bi pričeli v roku 
meseca in pol. 
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Nataša Hudelja: Na prejšnji seji OS sem zastavila vprašanje glede obnove mostu čez reko 
Kolpo v Vinici in predlagala pripravo poročila o nezakonitih migracijah na območju občine 
Črnomelj. Odgovora pristojnih služb sta podana v gradivu. Zanima me, ali je znano kdaj naj bi 
prišlo do obnove mostu? Poleg  poročila Policijske postaje Črnomelj o nezakonitih migracijah 
sem pričakovala tudi odgovor občine glede ukrepov za večjo varnost na območju ob meji.  
 
Župan: Po sklenitvi meddržavnega sporazuma med Republiko Slovenijo in Republiko Hrvaško 
se bodo nadaljevale aktivnosti, vezane na obnovo mostu. Meddržavni sporazum je v domeni 
zunanjih ministrstev obeh držav in po zadnjih informacijah, je sporazum tik pred podpisom.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
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K točki 4: 
ZAPISNIK 4. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Kakšen je bil odziv krajanov na predlog državnega prostorskega 
načrta za 2 x 110 kV daljnovod RTP Kočevje - RTP Črnomelj? 
 
Župan: Z izjemo posameznikov, dobro.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 5: 
ZAPISNIK 5. DOPISNE  SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 6: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O JAVNO-ZASEBNEM PARTNERSTVU ZA IZVEDBO PROJEKTA 
»SONČNE ELEKTRARNE NA POVRŠINAH IN OBJEKTIH OBČINE ČRNOMELJ« 
 
Točki je prisostvoval doc. dr. Boštjan Ferk, Inštitut za javno-zasebno partnerstvo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil:  
Odbor je gradivo »Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne 
na površinah in objektih Občine Črnomelj – prva obravnava« obravnaval na svoji 8. redni seji. 
Na gradivo ni imel bistvenih pripomb, zato občinskemu svetu predlaga, da predlog za izdajo 
odloka sprejme in v kolikor nanj ne bo imel bistvenih pripomb, ga na isti seji obravnava kot 
predlog odloka in ga sprejme v predlagani vsebini. Predlaga tudi, da Občina Črnomelj čim prej 
pristopi k pripravi in sprejemu novega »Lokalnega energetskega koncepta (LEK) občine 
Črnomelj. 
 
Renata Butala: V prilogi odloka je nabor stavb in zemljišč v lasti Občine Črnomelj, ki so 
potencialno zanimive za postavitev sončnih elektrarn. Na seznamu ni stavbe OŠ Stari trg ob 
Kolpi, zakaj ne? 
 
Jože Migalič, OU: V naboru niso zajete stavbe mestnega jedra Črnomelj in stavba OŠ Stari trg 
ob Kolpi, ker so pod spomeniškim varstvom. V primeru, da na katerem objektu ne bi bilo 
mogoče oziroma smiselno postaviti sončne elektrarne, se izkoristi potencial drugega 
objekta/lokacije iz katerega se preko skupnosti oddaja na merilna mesta drugih porabnikov 
električne energije. 
 
Župan: Nabor stavb in zemljišč za postavitev sončnih elektrarn je možno razširiti tudi v  
kasnejših fazah. 
 
Samer Khalil: Če bodo fizične osebe še v letošnjem letu zgradile sončne elektrarne, bodo še 
vedno upravičene do obračunavanja oddane in prejete električne energije na letni ravni. Ta 
sistem omogoča kompenzacijo med oddano in porabljeno energijo, kar zmanjšuje stroške 
električne energije. Ne predstavljam si, da bodo na javnih površinah še v letošnjem letu 
postavljene sončne elektrarne, zato me zanima, kaj to pomeni za vnaprej? Po novih pravilih 
sončne elektrarne, postavljene od leta 2024 naprej, ne bodo več deležne ugodnosti trenutnega 
sistema (poračun na letni ravni). 
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Boštjan Ferk obrazloži namen in cilje projekta, predstavi Odlok o javno-zasebnem partnerstvu 
za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Občine Črnomelj«, ključne 
rešitve, finančne in druge posledice. V 15. členu odloka so zapisana merila za izbor zasebnega 
partnerja. Javni partner mora pri oblikovanju meril za izbor zasebnega partnerja zasledovati 
javni interes na način, da bodo bolje ocenjene ponudbe kandidatov, ki bodo zagotovili: − nižji 
strošek električne energije za javnega partnerja in uporabnike; − nižjo vrednost investicije v 
izvedbo investicijskih ukrepov; − višji delež samooskrbe; − krajše obdobje trajanja razmerja 
javno-zasebnega partnerstva. 
 
Leopold Perko: Ponekod več ni možna priključitev sončne elektrarne v omrežje, zato me 
zanima, kako je s priključitvijo občinskih objektov v omrežje? 
 
Župan: Tega trenutno ne vemo. Danes sprejemamo odlok, ker nameravamo kandidirati na 
trenutno že odprtem Javnem razpisu za sofinanciranje izgradnje novih naprav za proizvodnjo 
električne energije iz sončne energije na javnih stavbah in parkiriščih za obdobje 2024 do 2026, 
na podlagi katerega je moč pridobiti, po zastavljenem modelu javnonaročniškega javno – 
zasebnega partnerstva, nepovratna sredstva. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Pred leti smo se že pogovarjali o predlogu javno zasebnega 
partnerstva za izvedbo projekta sončne elektrarne na objektih Občine Črnomelj. Opozorjeni 
smo bili, da je na strehah šol nevarno postavljati sončne elektrarne zaradi tveganja za požar. 
Apeliram, da se, kot je zapisano v gradivu, za vsako stavbo izdela požarno presojo in vključi 
strokovnjake s požarnega področja. Ali je znan vrsti red postavitve sončnih elektrarn na 
objektih? 
 
Župan: Vrstni red postavitve sončnih elektrarn bodo določili strokovnjaki. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Ugotavlja se obstoj javnega interesa, ki ga potrjuje izdelan Test javno-zasebnega 

partnerstva na področju sončnih elektrarn na površinah in objektih občine Črnomelj. 
2. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah 

in objektih občine Črnomelj« se sprejme v predlagani vsebini. 
3. Občina Črnomelj čim prej pristopi k pripravi in sprejemu novega Lokalnega energetskega 

koncepta (LEK) občine Črnomelj. 
 
K točki 7: 
LETNO POROČILO JP KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. ZA LETO 2023 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Maja Kocjan: Razvidno je, da so v letu 2023 porasli stroški dela v JP Komunala Črnomelj d.o.o. 
Kakšen je razlog povišanja? V lanskem  letu je bilo na seji OS ob povišanju cen komunalnih 
storitev pojasnjeno, da je dvig cen posledica višjih stroškov blaga. Iz današnjega poročila sledi,   
da do večjih stroškov blaga sploh ni prišlo. Občane zanima, kakšne ukrepe ste v javnem 
podjetju zavzeli za preprečitev kraj električnih vodnikov na vodnih zajetjih? Kakšna škoda je 
nastala zaradi vlomov marca 2024, kdo bo nosil odgovornost in kako bomo takšna dejanja 
preprečili? Kot primer dobre prakse predlagam Komunalo Novo mesto. Aprila 2023 je 
navedeno javno podjetje še izkazovalo izgubo, z optimizacijo stroškov pa je konec leta 2023 
že poslovalo z dobičkom. Na sejah OS smo člani sveta SDS že velikokrat zaprosili za 
optimizacijo stroškov poslovanja JP Komunala Črnomelj d.o.o., pa jih še vedno nismo prejeli. 
 
Samo Kavčič: Kot sem zapisal v uvodu poročila je bilo leto 2023 zaznamovano z velikimi 
količinami padavin, kar je imelo predvsem dve posledici na samo poslovanje: Količine prodane 



5 

 

vode so bile manjše od planiranih in tudi manjše od povprečja zadnjih petih let. Posledično je 
bil prihodek od dejavnosti na storitvi vodo oskrbe ter odvajanja in čiščenja odpadni vod manjši. 
Zaradi mešanih sistemov fekalne in meteorne vode ter zaradi vdorov meteornih vod v 
kanalizacijski sistem, so bile dejanske količine vode na storitvi odvajanja in čiščenja večje. 
Posledično so bili tudi stroški (predvsem električne energije) višji od planiranih. Kot je v 
poročilu večkrat zapisano smo v letu 2023 ostali brez 13 zaposlenih, kar predstavlja 17%. 
Situacija je bila še bolj kritična v podpornih procesih, kjer je delež odstotnih zaposlenih (zaradi 
različnih vzrokov) kar 33%. Tekoče delo smo krpali na vse možne načine, strateških stvari niso 
delali. Začasno smo zaposlili tri osebe. Do junijske seje OS bomo pripravili optimizacijo 
stroškov. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Med pomembnejšimi investicijami v 2023 je navedena tudi nova  
sprejemna pisarna za pogrebno pokopališke dejavnosti, ki prinaša dodatne izboljšave pri 
sprejemanju svojcev. Za katere izboljšave gre? 
 

Samo Kavčič: Pisarna se nahaja v pritličju upravne stavbe, dostopna je invalidom, opremljena 
je z ekranom za prikaz pogrebne opreme, ipd.  
 
Marko Mravinec: Upravljanje pokopališč je v domeni JP Komunala Črnomelj d.o.o. Ali ste v 
upravljanje prevzeli že vsa pokopališča? 
 
Samo Kavčič: Na območju občine Črnomelj je 32 pokopališč. Soglasje za upravljanje smo 
pridobili od KS Butoraj, KS Petrova vas, KS Tribuče, KS Tanča Gora, KS Sinji Vrh, KS Talčji Vrh, 
KS Dobliče, z ostalimi KS usklajevanja še potekajo. Pričakujemo, da bomo zadeve dogovorili 
do junija 2024. Cena grobnin bo točka junijske seje OS.  
Izpostavit moram zelo aktualno zadevo, in sicer varnost objektov. Zadnji vlom v naše objekte, 
marca letos, je bil eden večjih. Zaradi uničene opreme je bila nevarnost za prekinitev oskrbe s 
pitno vodo. V občini Semič je bil izveden ukrep prekuhavanja vode za pitje in pripravo hrane. 
Škode je bilo okrog 30.000 EUR. Za vse objekte, ki jih je 68 v obeh občinah, pridobivamo 
ponudbe za video nadzor. Okvirna cena se giblje med 2.300 EUR do 2.500 EUR na objekt, 
investicija bo stvar razprave naslednjega proračuna občine. Z video nadzorom bomo začeli 
postopoma, prioriteta bodo najbolj kritični objekti. V letu 2023 smo se srečali z nekaterimi, za 
nas popolnoma novimi situacijami, ki so povzročile zavedanje o novi paleti tveganj, ki smo jim 
izpostavljeni. Pri pripravi tabele tveganj smo več namenili več pozornosti kot v preteklih letih. 
V preteklosti je bilo zaznano tveganje zaradi visoke vrednosti infrastrukture, ki je deloma tudi 
predimenzionirana glede na število oskrbovanih prebivalcev. Dogajanja, ki smo jim bili priča v 
letu 2023 kažejo ravno nasprotno sliko. V primeru izrednih razmer, za katere so dogodki 
pokazali, da niso nemogoče, bo za zagotavljanje pitne vode občanom potrebno še posodobiti 
vodovodni sistem, kar bo vrednost infrastrukture dodatno dvignilo. Dogodki v letu 2023, ki so 
razkrili nova tveganja: nesreča v Melaminu, ki je povzročila potencialno kemično onesnaženje 
nekaterih vodnih virov; izredno velika količina padavin, ki je povzročila povišano motnost vode, 
ki jo z našim sistemom filtriranja nismo uspeli znižati na dovoljeno raven; izredno veliko daljših 
odsotnosti zaradi različnih vzrokov, v letu 2023 smo zaradi različnih vzrokov za pol leta ali več 
ostali brez trinajstih zaposlenih. 
 
Župan: Dogovorjen je odkup zemljišča za širitev pokopališča v Vojni vasi. 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2023 se kot informacijo 
sprejme v predlagani vsebini. 
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K točki 8: 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Gradivo je obravnaval Nadzorni odbor Občine Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se sprejme v 

predlagani vsebini. 
2. Sklep o odpisu osnovnih sredstev za leto 2023 se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 9: 
SEZNANITEV Z INFORMACIJO O NAMERI SKLENITVE SPORAZUMA O POBRATENJU OBČINE 
ČRNOMELJ IN GRADA HVARA 
 
Sejo je trenutno zapustil Samer Khalil. 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti: Odbor je gradivo »Seznanitev z 
informacijo o nameri sklenitve sporazuma o pobratenju Občine Črnomelj in Grada Hvar« 
obravnaval na svoji 8. redni seji. Občinskemu svetu predlaga, da se seznani z informacijo, da 
Občina Črnomelj in Grad Hvar začenjata s formalnimi postopki za medsebojno pobratenje 
obeh občin. 
 
Vesna Fabjan: V gradivu so našteta področja sodelovanja z Gradom Hvar. Predlagam, da se 
področje izobraževanja bolj formalizira (izmenjava, tekmovanja, srečanja, idr.). 
 
Župan: Gre za okvirna področja sodelovanja, o sami vsebini sodelovanja bomo še razpravljali. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil z informacijo, da Občina Črnomelj in Grad Hvar 
začenjata s formalnimi postopki za medsebojno pobratenje obeh občin. 
 
K točki 10: 
PREDSTAVITEV NAMENA IN CILJEV IZDELAVE OBČINSKE CELOSTNE PROMETNE 
STRATEGIJE OBČINE ČRNOMELJ 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor je gradivo »Predstavitev namena in cilje izdelave Občinske celostne prometne strategije 
Občine Črnomelj« obravnaval na svoji 8. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu 
predlaga, da se z namenom in cilji izdelave Občinske celostne prometne strategije Občine 
Črnomelj seznani. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil z namenom in cilji izdelave Občinske celostne 
prometne strategije občine Črnomelj. 
 
K točki 11: 
PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU PROGRAMOV IN PROJEKTOV NA PODROČJU 
TURIZMA V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja je pojasnila: Odbor je gradivo 
»Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na področju turizma v Občini 
Črnomelj« obravnaval na svoji 3. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu predlaga, 
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da predlog Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na področju turizma v Občini 
Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o sofinanciranju programov in projektov na področju turizma v občini Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA V OBČINI ČRNOMELJ (OSNUTEK) 
 
Tatjana Kmetič Škof, predsednica Odbora za kmetijstvo in dopolnilne dejavnosti je pojasnila:  
Odbor je gradivo »Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in 
podeželja v Občini Črnomelj osnutek« obravnaval na svoji 2. redni seji in nanj ni imel pripomb. 
Občinskemu svetu predlaga, da sprejme osnutek Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 
razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Občini Črnomelj v predloženi vsebini. Na 
naslednji redni seji Občinski svet Občine Črnomelj ponovno obravnava pravilnik kot predlog, 
skupaj z vključenimi morebitnimi potrebnimi dopolnitvami in spremembami, zahtevanimi s 
strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. V kolikor se izkaže, da se z izvedbo 
dopisne seje občinskega sveta skrajša postopek sprejema in objave pravilnika, se za te 
namene lahko izvede dopisna seja občinskega sveta.  
 

Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Črnomelj kot informacijo sprejme osnutek Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Občini Črnomelj v predloženi 
vsebini. 

2. Na naslednji redni seji Občinski svet Občine Črnomelj ponovno obravnava pravilnik kot 
predlog, skupaj z vključenimi morebitnimi potrebnimi dopolnitvami in spremembami, 
zahtevanimi s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. V kolikor se izkaže, 
da se z izvedbo dopisne seje občinskega sveta skrajša postopek sprejema in objave 
pravilnika, se za te namene lahko izvede dopisna seja občinskega sveta. 

 
Marko Mravinec: Predlagam, da se na spletni strani občine Črnomelj objavi obvestilo glede 
predvidene objave javnega razpisa o dodeljevanju proračunskih sredstev za ohranjanje in 
spodbujanje kmetijstva za leto 2024.  
 
K točki 13: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE PARKIRNINE NA OBMOČJU OB REKI KOLPI ZA LETO 
2024 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja je pojasnila: Odbor je gradivo 
»Predlog Sklepa o določitvi višine parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2024« obravnaval 
na svoji 3. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu predlaga, da predlog sklepa 
obravnava in ga sprejme v predlagani vsebini. 
 
Sejo je trenutno zapustil Zoran Špec. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višini parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2024 se sprejme v predlagani 
vsebini in se ga posreduje v objavo v Uradni list RS.  
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K točki 14: 
IZDAJA SOGLASJA K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM STATUTA JAVNEGA ZAVODA 
ZDRAVSTVENI DOM ČRNOMELJ 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Odbor je gradivo 
»Izdaja soglasja k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Zdravstveni dom 
Črnomelj« obravnaval na svoji  8. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu 
predlaga, da izda soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Zdravstveni 
dom Črnomelj. 
 
Zoran Špec se je vrnil na sejo. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj izdaja soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega 
zavoda Zdravstveni dom Črnomelj. 

 
K točki 15: 
IZDAJA SOGLASJA K DODELITVI DELA PLAČE ZA DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 
JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA IZOBRAŽEVANJE IN KULTURO ČRNOMELJ ZA OBDOBJE OD 
1. 1. 2024 DO 20. 5. 2024 IZ NASLOVA POVEČANEGA OBSEGA DELA 
 
Samer Khalil se je vrnil na sejo. 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Odbor je gradivo 
»Izdaja soglasja k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice javnega zavoda Zavod 
za izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2024 do 20. 5. 2024 iz naslova 
povečanega obsega dela« obravnaval na svoji 8. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu 
svetu predlaga, da izda soglasje k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice 
Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2024 do 20. 5. 2024 iz naslova 
povečanega obsega dela. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice Zavoda za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2024 do 20. 5. 2024 iz naslova 
povečanega obsega dela. 
 
K točki 16: 
IZDAJA SOGLASJA K DELOVNI USPEŠNOSTI RAVNATELJEV/DIREKTORJEV NA PODROČJU 
IZOBRAŽEVANJA, KULTURE IN ZDRAVSTVA ZA LETO 2023 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Odbor je gradivo 
»Izdaja soglasja k delovni uspešnosti ravnateljev/direktorjev na področju izobraževanja, 
kulture in zdravstva za leto 2023« obravnaval na svoji 8. redni seji. Člane odbora so zanimala 
merila za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost ravnateljev/direktorjev, saj je iz gradiva 
razvidno, da so nekateri ravnatelji/direktorji dosegli 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela 
plače za delovno uspešnost za leto 2023. 
 
Vesna Fabjan: Poznam sistem za določitev delovne uspešnosti ravnatelja. Tabela, po kateri se 
točkuje delovna uspešnost ravnatelja, je za vse šole enaka, razlika je le v načinu glasovanja 
članov sveta (tajno ali javno). Verjamem, da je pri tajnem glasovanju ocena delovne uspešnosti 
bolj realna kot pri javnem glasovanju. Tudi tokrat, kot vsa leta do sedaj, predlagam, da občina 
svetom javnih zavodov poda navodilo, priporočilo glede glasovanja. 
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Župan: O načinu glasovanja (tajno ali javno) se morajo na seji sveta zavoda odločiti sami člani 
sveta zavoda.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj soglaša 
z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Stanke Kure za leto 
2023. Ravnateljica je dosegla 90,40 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 4,44 % letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Milke Šobar – Nataše, Črnomelj 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost v. d. ravnatelja Klavdije 
Žalec Štrekelj za leto 2023. V. d. ravnatelja je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje 
dela plače za delovno uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Mirana Jarca Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Borisa Mužarja za leto 
2023. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Loka Črnomelj soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Boštjana Papeža za leto 2023. 
Ravnatelj je dosegel 98 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za 
leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % 
letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Dragatuš soglaša z določitvijo višine 
dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Stanislava Dražumeriča za leto 2023. 
Ravnatelj je dosegel 83 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za 
leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 4 % 
letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Stari trg ob Kolpi soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Mojce Butala za leto 2023. 
Ravnateljica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost 
za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 
% letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Vinica soglaša z določitvijo višine dela 
plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Ines Žlogar za leto 2023. Ravnateljica je 
dosegla 98,38 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2023, 
svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase 
njene osnovne plače. 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Glasbena šola Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Silvestra Mihelčiča za leto 
2023. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 
Črnomelj soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice  Nade 
Žagar za leto 2023. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Knjižnica Črnomelj soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Anje Panjan za leto 2023. Direktorica 
je dosegla 99 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2023, 
svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni    5 % letne mase 
njene osnovne plače. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Andreja Matkoviča za leto 
2023. Direktor je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače.   
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost pomočnice direktorja za področje 
zdravstvene nege Danice Milkovič za leto 2023. Pomočnica direktorja je dosegla 100 % 
vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2023, svet zavoda pa 
je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne 
plače.  
 
K točki 17: 
DOLOČITEV VIŠJEGA OBSEGA SREDSTEV ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 
OBČINSKE UPRAVE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 
 
Zoran Špec, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnil: 
Komisija je gradivo »Določitev višjega obsega sredstev za delovno uspešnost direktorice 
Občinske uprave Občine Črnomelj za leto 2024« obravnavala na svoji 11. redni seji in nanj ni 
imela pripomb. Občinskemu svetu predlaga, da Sklep o višjem obsegu sredstev za redno 
delovno uspešnost direktorice Občinske uprave Občine Črnomelj za leto 2024 sprejme v 
predlagani vsebini. 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o višjem obsegu sredstev za redno delovno uspešnost direktorice Občinske uprave 
Občine Črnomelj za leto 2024 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Sejo je trenutno zapustil Božo Rozman. 
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K točki 18: 
IZDAJA SOGLASIJ USTANOVITELJA O RAZPOREDITVI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD 
ODHODKI JAVNIH ZAVODOV 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Odbor za družbene 
dejavnosti je gradivo »Izdaja soglasij ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnih zavodov« obravnaval na svoji 8. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu 
svetu predlaga, da izda soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov na odhodki 
javnih zavodov. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Milke Šobar – Nataše, Črnomelj, 
in sicer za nakup opreme za multisenzorno sobo. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Mirana Jarca Črnomelj, in sicer 
za posodobitev učilnice na razredni stopnji.  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Loka Črnomelj, in sicer za nakup 
opreme za novo šolo. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Stari trg ob Kolpi, in sicer za 
nabavo in vzdrževanje opreme, posodobitev učnih pripomočkov ter pokrivanje stroškov 
poslovanja šole v letu 2024, kot jih predpisuje zakon. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Vinica in sicer za prenovo tal 
dveh igralnicah vrtca, prenovo tal na hodniku šole, nakup zunanjih klopi ter nakup konferenčnih 
stolov. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Knjižnica Črnomelj lahko presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2023, v skupni višini 3.779,00 
EUR, nameni za izvajanje in razvoj lastne dejavnosti. 
 
Na sejo se je vrnil Božo Rozman. 
 
K točki 19: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Premik poti, ukinitev javnega dobra in ureditev lastninskopravnih razmerij 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičninah parc. št. 5307/4,  parc. št. 5307/2, parc. št. 5306/5, parc. št. 5306/3 in 

parc. št. 5306/2, vse  k.o. 1536 Talčji Vrh se ukine status javnega dobra in izbriše 
zaznamba statusa javnega dobra iz zemljiške knjige.  Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu 
statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine 
Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičninah pod  točko 
1. tega sklepa se pristopi k ureditvi premoženjsko pravnih in lastninskih razmerij glede 
premika nove poti;  in sicer tako, da bo nova trasa poti potekala tako,  kot je razvidno iz 
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fotografije št. 2. Občina za ta namen pridobi v last parc. št. 4692/2, parc. št. 5619/3, parc. 
št. 4604/4,  parc. št. 5620/3, vse k.o. 1536 Talčji Vrh, odtuji pa parc. št. 5307/4, parc. št. 
5307/2, parc. št. 5306/5, parc.št. 5306/3 in parc. št. 5306/2, vse k.o. Talčji Vrh. V stroške 
v zvezi z ureditvijo nove poti krije interesent za premik poti. 

 
2. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnin 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičnini parc. št. 4935/6 k.o. 1549 Tanča Gora  se ukine status javnega dobra in 

vknjiži lastninska pravica v korist in na ime: Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 
Črnomelj, matična št.: 5880254000.  Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega dobra 
stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi 
v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
4935/6 k.o. 1549 Tanča Gora in vknjižbi lastninske pravice v korist in na ime občine se 
nepremičnina   z neposredno pogodbo odproda lastniku parc. št. 1055 k.o. 1549- Tanča 
Gora za namen funkcionalne zaokrožitve slednje. Vse stroške v zvezi z realizacijo pravnega 
posla krije kupec nepremičnin. 

 
3. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 

 

Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2342/31 k.o. Dobliče se izvede geodetska izmera površine  cca 
350 m2 tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Pri izvedbi geodetske odmere 
se upošteva odmik od kategorizirane poti, ki poteka v neposredni bližini. Po pravnomočnosti 
geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. ukine status javnega dobra o čemer bo 
ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v 
nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
4. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičninah  parc. št. 2342/132, parc. št. 2342/133, parc. št. 2342/87 in parc. št. 

2342/88, vse k.o. 1540 Dobliče se ukine status javnega dobra in izbriše zaznamba javnega 
dobra iz zemljiške knjige. Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v 
veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi 
v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičninah pod  točko 
1.  tega sklepa in vknjižbi lastninske pravice v korist in na ime občine se nepremičnine    z 
neposredno pogodbo odprodajo  lastniku parc. št. 2342/47, parc. št. 2342/12, parc. št. 
2342/357 in parc. št., 2342/145, vse k.o. Dobliče za namen funkcionalne zaokrožitve 
slednjih. Vse stroške v zvezi z realizacijo pravnega posla krije kupec nepremičnin. 

 
5. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 714/7 k. o. 1558-Sodevci, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 65 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra, o čemer bo naknadno odločal občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odprodalo 
oziroma zamenjalo za del parc. št. 1/1 k.o. 1558-Sodevci. 
 
6. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 4963/1 k. o. 1549-Tanča Gora, se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 40 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastali parc. št. ukine status 
javnega dobra, o čemer bo naknadno odločal občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju 
odprodalo.  
 
7. Uskladitev zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Za nepremičnini parc. št. 1200/3 in 1199/4, obe k.o. 1535-Črnomelj, za lastniški del Občine 
Črnomelj v skupni lastnini, se sklene pogodba o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z 
dejanskim, na podlagi katere se v zemljiški knjigi, kot pri deležu Občine Črnomelj v skupni 
lastnini vpiše Republika Slovenija. Sklep stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu 
Občine Črnomelj. 
 
8. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra  
 

Renata Butala: V Marindolu se zapira pot, nova bo speljana po drugi strani. Ali bo tudi zarisana? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: S predlogom sklepa soglaša občinska komisija, ki vodi zadevni 
postopek. Povedano je bilo, da DRSI ne bo izdala soglasja za »poševen dostop« na omenjenem 
zemljišču. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 1904/9 k. o. 1565-Marindol, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 100 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra, o čemer bo naknadno odločal občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odprodalo. 
 
9. Ukinitev statusa javnega dobra in odtujitev nepremičnin 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama parc. št. 5170/4 in parc. št. 5170/5, obe k. o. 1552-Adlešiči se ukine 

status javnega dobra. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem 
sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah parc. št. 5170/4 in parc. št. 5170/5, 
obe k. o. 1552-Adlešiči, se ti nepremičnini zamenja za parc. št.  3007/2 in parc. št. 3018/2, 
obe k. o. 1552-Adlešiči. 

 
10. Prenos nepremičnin v last Občine Črnomelj 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj pridobi v last zemljišča parc. št. parc. št. 3838, 
parc. št. *260, parc. št. 3830, parc. št. 3829  in parc. št. 3821, vse k.o. 1549-Tanča Gora za 
potrebe ne-kategorizirane poti na Tanči Gori, pri čemer Občina Črnomelj prevzema stroške v 
zvezi z geodetsko odmero in s sklenitvijo pravnih poslov.  
 
11. Priznanje lastninske pravice na nepremičnem premoženju 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj prizna Prostovoljnemu gasilskemu društvu Tanča Gora lastninsko 

pravico pri delih zemljišč parc. št. 4971/10, parc. št. 4977/5 in parc. št. 3823/2, vse k.o. 
1549-Tanča Gora.  
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2. Na zemljiščih parc. št. 4971/10, parc. št. 4977/5 in parc. št. 3823/2, vse k.o. 1549-Tanča 
Gora se izvede geodetska odmera v skupni površini cca 600 m2.  

3. Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastalih zemljiščih, ki so predmet priznanja 
lastninske pravice PGD Tanča Gora in, ki bodo nastala iz parc. št. 4971/10, in parc. št. 
4977/5, obe k.o. 1549-Tanča Gora ukine status javnega dobra. Sklep o ukinitvi statusa 
javnega dobra na novo nastalih parc. št. in o priznanju lastninske pravice na novonastalih 
nepremičninah, bo naknadno predlagan v sprejem Občinskemu svetu. 
 

12. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 

Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 5364/2 k. o. 1536-Talčji Vrh, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 120 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra, o čemer bo naknadno odločal občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odprodalo. 
 
13. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 2362/15 k. o. 1538-Dolenja Podgora se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 190 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastali parc. št. ukine status 
javnega dobra, o čemer bo naknadno odločal Občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju 
odprodalo oziroma zamenjalo za del parc. št. *91 in del parc. št. 1693/1 k. o. 1538-Dolenja 
Podgora, kjer poteka javna pot.  
 
K točki 20: 
RAZGLASITEV GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA 
 
Marko Mravinec: Kakšna je bila odkupna cena zemljišč, ki jih je v last pridobila občina? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: V obravnavani zadevi gre za veliko število zemljišč. Nekatera 
je občina pridobila brezplačno, nekaj je takšnih, ki jih je država prenesla na občino, ostale pa 
smo odkupili po ocenjeni vrednosti. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 21: 
SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM 
IN PREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 – PREDLOG 
 
Renata Butala: V Sklepu o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim 
in premičnim premoženjem občine Črnomelj za leto 2024 je pri točki b) zapisana napačna 
orientacijska vrednost zemljišča pri k.o. Dolenja Podgora. 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim in premičnim premoženjem občine Črnomelj za leto 2024 bomo ustrezno 
popravili. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim 
premoženjem občine Črnomelj za leto 2024 se sprejme v predlagani vsebini. 
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K točki 22: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Predlog kandidatov za člane sveta Območne izpostave JSKD Črnomelj 
 

Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj predlaga za člane sveta Območne izpostave JSKD Črnomelj 
naslednje kandidate:  
1. Polona Godina Mavrič, 8340 Črnomelj.   

Polona Godina Mavrič je več kot 30 let članica društva KUD Godba na pihala Črnomelj. Je 
dolgoletna članica upravnega odbora društva in v preteklosti tudi predsednica društva. Je 
članica in predsednica sveta OI JSKD v obstoječi sestavi. V dveh mandatih je bila članica 
Žirije za podeljevanje Župančičevih priznanj. Spremlja in dobro pozna stanje – dejavnosti, 
aktivnosti, uspe, težave idr. društev, ki delujejo na različnih področjih ljubiteljske kulture v 
občinah Črnomelj in Semič. (predlagatelj: KUD Godba na pihala Črnomelj) 

2. Sašo Žepuhar, 8344 Vinica.  
Sašo Žepuhar je dolgoletni član KUD Oton Župančič Vinica in od leta 2018 tudi umetniški 
vodja folklorne skupine KUD Oton Župančič Vinica. Je avtor zadnjih zelo uspešnih 
folklornih prestav društva in številnih odrskih postavitev. Zelo dobro mu je poznano 
delovanje kulturnih društev in stanje ljubiteljske kulture v Sloveniji in tujini. Prav tako pozna 
vlogo, delovanje in cilje javnega sklada RS za kulturne dejavnosti ter njegove območne 
izpostave. (predlagatelj: KUD Oton Župančič Vinica) 

3. Vesna Gregorič, 8340 Črnomelj.  
Vesna Gregorič je že vrsto let aktivna članica različnih društev z različnim področjem 
delovanja. Kot organizator raznih prireditev se je seznanila širše tudi z delovanjem 
kulturnih društev in organizacijo, ki jih povezuje, to je JSKD na območju občine in tudi širše. 
Pri ustanovitvi Društva Cirtroprekelj Bela krajina  je bila glavna nosilka aktivnosti pri pripravi 
ustanovnega akta ter vpisa v register društev. Je tudi predsednica tega društva in opravlja 
vse potrebne računovodske in poslovodne aktivnosti za društvo. (predlagatelj: Društvo 
Citroprekelj Bela krajina) 

 
2. Imenovanje predstavnika ustanoviteljice Občine Črnomelj v svet javnega zavoda Dolenjske 
lekarne  
 
Renata Butala: Na seji KMVI je bilo povedano, da je klicala direktorica Dolenjskih lekarn Novo 
mesto, da je potrebno zamenjati dosedanjo članico sveta zavoda, ker se ne udeležuje sej.  
Pojasnjujem, da je članica v celem mandatu manjkala le na dveh sejah zavoda, in sicer z 
opravičilom in opozorilom, da so sklici sej sveta zavoda nesprejemljivi. Menim, da je 
nedopustno, da se direktorica vmešava v delo sveta zavoda in KMVI. Po informacijah, s 
katerimi razpolagam, je kar nekaj predstavnikov občine, ki se sej svetov zavodov ne 
udeležujejo, zato pričakujem enako ravnanje. 
 
Zoran Špec, predsednik KMVI: Na seji KMVI sem prisotne informiral, da se članica ne udeležuje 
sej sveta zavoda Dol. Lekarne. Nisem rekel, da se jo zamenja. V zadnjih štirih letih je bilo 
sklicanih 17 sej sveta zavoda in 6 korespondenc. Omenjena članica je glasovala na treh od 
šest korespondenc in na štirih od sedemnajstih sej.   
Predlagam, da se vse svete zavodov obvesti, da sproti obveščajo o udeležbah članov sveta, ki 
so imenovani s strani občine, in če se ugotovi, da kateri od njih ne hodi na seje, se ga razreši 
in imenuje novega. 
 
Maja Kocjan: Razlog, zakaj se nekateri člani ne udeležujejo sej svetov zavodov je tudi ta, da so 
seje sklicane ob nemogočih urah. Imenovani morajo,  če se želijo udeležiti sej, koristiti dopust. 



16 

 

Tudi za spremembo ure sklica seje so že zaprosili, pa niso bili uslišani. Predlagam, da se javne 
zavode pozove, da seje svetov sklicujejo v popoldanskem času. 
 
Župan: Javnim zavodom bomo prenesli pobudo glede termina sklicevanja svetov zavodov. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto se kot predstavnik ustanoviteljice 
Občine Črnomelj imenuje Stanislav Starešinič, 8340 Črnomelj. 
 
Sejo je trenutno zapustila Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
3. Mnenje o kandidatu za ravnatelja javnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj podaja pozitivno mnenje k imenovanju kandidata Darjana 
Grudnika, 8340 Črnomelj, za ravnatelja Osnovne šole Stari trg ob Kolpi.  
Prijavljeni kandidat izpolnjuje predpisane pogoje za ravnatelja osnovne šole in je tudi sicer 
aktiven v lokalni skupnosti. 
 
K točki 23: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Na sejo se je vrnila Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Renata Butala:  
1. Glede razširitve kanalizacije v Radencih prosim za sestanek na terenu, kjer bodo prisotni vsi 
zainteresirani, pa tudi tisti, kjer bi bilo potrebno soglasje za prekop zemljišča.  
 
K točki 24: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Renata Butala: 
1. Zanima me, kako je z zbiranjem odpadnega jedilnega olja v naši občini? Imamo to kje, je 
možno v Poljanski dolini? Govorimo o zmanjševanju onesnaževanja, ekološki osveščenosti … 
Odpadno olje sicer konča kot komunalni odpadek in onesnažuje podtalnico. 
2. Prireditev črnomaljski športniki: Menim, da bi bilo ob vsej tej promociji športa prav, da tudi 
v črnomaljski občini pripravimo posebej prireditev, kjer se prikažejo vsi nominirani ter se tam 
potem tudi razglasi najboljši. Menim, da bi mlade s tem še vzpodbudili za aktivnejše 
udejstvovanje v športnih aktivnostih.  
3. Turistična taksa 2023: Prosim za znesek in poimenski seznam pobrane turistične takse v 
pretekli sezoni. 
 
Bernarda Kump:  
1. Na prejšnji seji OS sem zastavila vprašanje glede meritev kakovosti zraka v Črnomlju. Iz 
odgovora je razvidno, da je merilno mesto na zelenici med ZD Črnomelj in vrtcem Čardak in da 
bodo meritve potekale še najmanj do konca leta. Dajem pobudo za trajno merjenje in 
spremljanje kakovosti zraka v Črnomlju. 
 
Marko Mravinec:  
1. Krajani Nove Lipe in Drežnika dajemo pobudo, da se na lokalni cesti št. 054101 prepove 
promet za tovorni promet, katerega osna obremenitev presega 6 ton. Cesta je v prvem delu 
popolnoma uničena, prevozniki omejitev osne obremenitve ne upoštevajo, vožnja poteka tudi 
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izven ceste, ki je na nekaterih delih široka samo dva metra. Nadzor nad upoštevanjem 
predpisov naj izvaja tudi policija. 
 
Vesna Fabjan: 
1. V imenu sveta zavoda SŠ Črnomelj  podajam nekaj svetniških vprašanj vezanih na prometno 
ureditev okolice šole povezano z gradnjo OŠ Loka in sicer: 
- Kako bo po zaključku gradnje OŠ celostno urejena prometna podoba - cestna povezava 

okoli SŠ (kot vemo zdaj poteka po makedamski cesti mimo teniških igrišč)? 
- Zaradi prevoza težke mehanizacije po delu ceste za in ob šoli, ki je asfaltiran, je prišlo do 

mehanskih poškodb vozišča. Ali se bo na novo asfaltirala tudi površina SŠ Črnomelj, ki je 
bila poškodovana? 

- Ali je zadoščeno potrebi za dovoz materiala v športno dvorano iz zadnje strani? Je OŠ 
dovolj odmaknjena, da se bo lahko v primeru prireditev dostavilo tudi večje kose (6m in 
več)? Če ne, potem bo dvorana za prireditve nefunkcionalna!  

- Kako bo z obnovo vhoda v kurilnico, ki ga uporabljata obe šoli? Projekt je ocenjen na 20 
000 EUR, smiselno bi bilo, da občina svoj delež sofinancira.  

2. Člani sveta zavoda SŠ Črnomelj smo izrazili interes, da se tudi vodjo šolskih delavnic v 
bodoče povabi na srečanje gospodarstvenikov Bele krajine. Član, ki je bil 6. 4. prisoten na 
srečanju meni, da bi bilo to za šolo koristno, zato prosimo, da se v bodoče vabi tudi 
predstavnika šole.  
3. V imenu društva Proteus naslavljam dve vprašanji: Ali imate morda na občini že kakšne 
informacije v zvezi z zaključkom projekta HAČloRi? Ta naj bi se zaključil marca. Ali lahko 
občina pridobi informacije, malo pospeši postopek? Občine so morale, na podlagi srečanja, ki 
je bilo 6. 3.  v Novem mestu,  dati predloge za sanacijo/izgradnjo/obnovo objektov na vodi 
Direkciji za vode. Društvo Proteus je podalo predlog, da se na jezove Pobrežje, Vinica, Prelesje 
namesti ustrezna Ribja Steza. Zanima me, ali ste te predloge posredovali naprej, katere še in 
ali jih je direkcija dala v plan? 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Podajam pobudo sprehajalcev, da se na Gričku postavi več košev. 
2. Zahvala in pohvala zdravnikom Zdravstvenega doma Črnomelj, ki ne stavkajo. Ker kar nekaj 
zdravnic v omenjenem ZD že izpolnjuje pogoje za upokojitev, nekaj pa jih je blizu upokojitvi me 
zanima kako je z zagotovitvijo kadra. Kako je z možnostjo opredeljevanja do zdravnika tistih, 
ki bomo izgubili zdravnika zaradi upokojitve in tistih, ki ga sploh nimajo? Koliko osen na 
območju delovanja ZD Črnomelj je še brez osebnega zdravnika, kakšna je starostna struktura 
in status pacientov (zaposlen/nezaposlen)? 
3. V kateri fazi je postopek za izbiro upravljalca TRIS Kanižarica in kdo naj bi bil? 
 
Bernarda Kump: 
1. 13. 2. 2024 je bila v DZ RS seja Komisije za peticije ter za človekove pravice in enake 
možnosti, kjer so opozarjali na nujnost reševanja romskih vprašanj, predvsem v občinah JV 
Slovenije. Predstavnika Občine Črnomelj na seji ni bilo, zakaj ne? 
 
Samo Kavčič: 
1. Od kar se je upokojila dolgoletna novinarka iz Metlike je v Dolenjskem listu vse manj člankov 
o Beli krajini. Naj se zato na uredništvo poda pobuda o večji medijski pokritosti Bele krajine v 
Dolenjskem listu.  
 
Jasna Banovec: 
1. Krajani Blatnika pri Črnomlju za varnejše prehajanje otrok na avtobusno postajo dajejo 
pobudo za postavitev merilnika hitrosti in zarisa prehoda za pešce. Sprašujejo ali otok za smeti 
sodi na avtobusno postajo in zakaj ni nadkrito avtobusno postajališče? 
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Romana Husič:  
1. Problematika nevarnih odpadkov iz azbesta: Gre za nevarne odpadke, ki jih je strogo 
prepovedano odlagati v naravo. Po posebnem protokolu se te materiale demontira, pakira in 
transportira. Za sprejem so pristojni v centru Cerod, ki svojo storitev ustrezno zaračunajo (230 
EUR/tono). Na srednje velikem gospodarskem poslopju je nekje 10 ton azbestne kritine. To za 
gospodinjstvo stane 2.300 EUR + prevoz. Tega si verjetno poleg drugih stroškov po toči 
vaščani ne morejo privoščiti. In bojim se, da bo na koncu ta azbestni material pristal na divjih 
odlagališčih ali zakopan v zemlji. Zakaj občina in komunala tega problema ne prepozna? 
Predlagam, da na občini in komunali preučite možnosti za primerno rešitev zbiranja nevarnih 
odpadkov iz azbesta po vzoru Komunale Novo mesto (do 1 tone na občana je prevzem 
brezplačen), da pripravite simulacijo povečanih stroškov zaradi morebitne subvencije cene 
deponije na Cerodu in določite predvideno zvišanje cene komunalnih storitev v primeru 
vzajemnega prispevka za sprejem in obdelavo nevarnih odpadkov. 
 
Tatjana Kmetič Škof: 
1. Kakšne aktivnosti potekajo glede stavbe bivše vojašnice v Črnomlju? 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.15. 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU                župan  
 
 
Številka: 900-12/2024 


